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Abstract (en)
The yarn storage and delivery device has, on the yarn entry side, a combined yarn-braking and knot-monitoring device (21) consisting of two rollers
(25, 26) which interact with one another and of which one (25), via which the yarn (20) is deflected, is mounted freely on an immovable axle, whilst
the other roller (26) is mounted on a pivoting arm (29), on which acts a spring (33) determining the braking force and adjustable via a set screw (31)
and the pivoting range of which is determined by an adjustable stop (32.1) which determines the size of the knot-monitoring gap (34) between the
two rollers (25, 26). The device (21) is arranged directly behind a yarn guide member (22), to which the yarn (20) is fed by a yarn guide tube (24).
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Abstract (de)
Die Fadenspeicher- und -liefervorrichtung weist auf der Fadeneinlaufseite eine kombinierte Fadenbrems- und Knotenwächtereinrichtung (21) auf,
die aus zwei miteinander zusammenwirkenden Rollen (25, 26) besteht, von denen die eine (25), über welche der Faden (20) umgelenkt wird, auf
einer unbeweglichen Achse frei gelagert ist, während die andere Rolle (26) an einem Schwenkarm (29) gelagert ist, auf welchen eine die Bremskraft
bestimmende, über eine Stellschraube (31) einstellbare Feder (33) einwirkt und dessen Schwenkbereich durch einen verstellbaren Anschlag (32.1)
bestimmt wird, der die Größe des Knotenwächterspaltes (34) zwischen den beiden Rollen (25, 26) bestimmt. Die Einrichtung (21) ist unmittelbar
hinter einem Fadenleitorgan (22) angeordnet, dem der Faden (20) durch ein Fadenleitrohr (24) zugeführt wird.
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